
 

 
 

Protokoll fra årsmøte i Rotary Distrikt 2260 
 
Årsmøtet fant sted på Quality Airport Hotel Gardermoen lørdag den 25. september 2021 kl. 16:30. 
 
 Til behandling forelå følgende saker: 
 
Sak 1: Konstituering 
1.1 Som møteleder ble valgt Lars Borgestrand, Jeløy RK. 
1.2 Innkalling og sakliste ble enstemmig godkjent. 
1.3 40 av 45 klubber møtte til årsmøte, se vedlegg 1. 
1.4 Som referent ble valgt Siri Aas-Hanssen, Jeløy RK. 
1.5 Til å underskrive protokollen ble valgt Elsa Nysveen, Årnes RK og Johan Østby, Enebakk RK. 
1.6 Som tellekorps ble valgt Gro Irene Holt, Kløfta RK, Birger Torjussen, Moss RK og Erling Lothe Lie,  
      Nesodden RK. 
 
Sak 2: Årsrapport for 2020-21  
Gjennomgang av IPDG Ine Barlie, Kolbotn RK, ble tatt til orientering. 
https://d2260.rotary.no/file-manager/file/arsrapport%202020-2021.pdf?context=mosdoc 
 
Sak 3A: Revidert regnskap for 2020-21  
Distriktssekretær Terje Strømsæther, Årnes RK, gjennomgikk regnskapet som deretter ble enstemmig 
godkjent. 
 
Sak 3B: Anvendelse av overskudd fra året 2020-21  
Distriktets ledergruppe foreslo slik anvendelse av overskudd stort kr. 369 003,- fra året 2020-21: 
kr. 200 000,- til distriktets tiltaksfond og kr. 169 003,- til The Rotary Foundations Annual Fund. 
 
Rune Magnussen, Nannestad RK, kom med følgende motforslag: 
kr. 369 003,- til The Rotary Foundations Annual Fund. 
 
Motforslaget fikk 1 stemme og ledergruppens forslag ble således vedtatt. 
 
Distriktets ledergruppe foreslo videre at anvendelse av midler avsatt til TV-aksjonen fra året 2020-21,  
kr. 80 000,- skulle sendes til The Rotary Foundations Polio Fund i klubbenes navn. 
 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Sak 4: Presentasjon av DGN for 2021-22 (DG for 2023-24)  
DGN Knut Willy Sørensen, Fredriksten RK, presenterte seg kort for årsmøtet. 
 
Sak 5: Forslag om å kun distribuere Rotary Norden digitalt 
Distriktets ledergruppe foreslo at «Årsmøtet 2021 vedtar at alle distriktets medlemmer fra og med 
01.01.2022 kun skal motta Rotary Norden i et digitalt format».  
 
Atle Staurem, Sagdalen RK, kom med følgende motforslag: Ledergruppens forslag nedstemmes. 
 
Marte Reier, Jeløy RK, kom med forslag om at ledergruppens forslag skulle utvides med at «De som 
ikke har tilgang til å motta RN på digitalt format fortsatt skal få medlemsbladet på papir». 
 

https://d2260.rotary.no/file-manager/file/arsrapport%202020-2021.pdf?context=mosdoc




 

Vedlegg 1 

Askim Møtt 

Aurskog-Høland Møtt 

Borge Møtt 

Drøbak Ikke møtt 

Eidsvoll Møtt 

Eidsvoll Syd Møtt 

Enebakk Møtt 

Fredrikstad Ikke møtt 

Fredriksten Møtt 

Gamlebyen/Fredrikstad Møtt 

Gjersjøen Møtt 

Halden Møtt 

Hobøl-Spydeberg Møtt 

Hvaler Møtt 

Jeløy Møtt 

Jessheim Møtt 

Kløfta Møtt 

Kolbotn Møtt 

Lillestrøm Møtt 

Lørenskog Møtt 

Lørenskog Vest Møtt 

Moss Møtt 

Mysen Møtt 

Nannestad Møtt 

Nesodden Møtt 

Nittedal Møtt 

Onsøy Møtt 

Oppegård Møtt 

Rakkestad Møtt 

Rygge Møtt 

Råde Møtt 

Sagdalen Møtt 

Sarpsborg Møtt 

Skedsmo Nord Ikke møtt 

Skedsmokorset Møtt 

Ski og Langhus Møtt 

Skjeberg Ikke møtt 

Strømmen Møtt 

Sørumsand Møtt 

Trøgstad Møtt 

Tune Møtt 

Våler Møtt 

Ørje-Töcksfors Ikke møtt 

Årnes Møtt 

Ås Møtt 

 


